



Möte: Styrelsemöte Västerviks handbollsförening

Tid: 15.00

Plats: Klubblokalen

Närvarande:

Ordförande: Petra Axelsson (PA)

Kassör: Andreas Hesslegård (AH)

Sekreterare: Lina Kinnander (LK)

Ledamot: Johanna Lyngell (JL)

Ledamot: Anders Davidsson (AD)

Frånvarande:

Ledamot: Simon Frid (SF)

Ledamot: Fredrik Ankréus (FA)

Suppleant: Therese Björkström (TB)

Suppleant: Kerassa Moschovidou (KM)

1. Val av sammanträdetts ordförande, sekreterare och justerare av protokoll

Närvarande utser PA som sammanträdetts ordförande, LK som sekreterare och JL som justerare.

2. Mötets öppnande

Mötets ordförande hälsar närvarande välkomna och förklarar sammanträdet öppnat.

3. Godkännande av föregående sammanträdesprotokoll

Föregående sammanträdesprotokoll godkännes och läggs till handlingarna.

4. Fastställande av dagordning

2 övriga frågor läggs till dagordningen. PA vill ha med en informationspunkt om bl.a. Schysst match. JL har en punkt med information från kioskansvariga. Därefter godkänner närvarande upprättad dagordning.

5. Val av valberedning

Skjuts till nästa möte då SF saknas.



6. Dagordning

Ekonomi

AH går igenom ekonomin. Inköp till kommande säsong (bl.a nya matchställ och bollar) är gjorda på Intersport enligt avtal. Innestående bonus gör att vi i dagsläget ligger under budget.

PA har kollat upp ev. stöd från Svensk Handboll. Det finns ett återstartsstöd som vi skulle kunna söka för handbollsskolan och man kan även få bidrag för arbete med ”Schysst match”.

PA kollar upp vad vi kan fakturera kommunen gällande Handbollsprofilen på gymnasiet, t.ex. för ledare och material. Önskvärt är också att vi får till något slags avtal mellan t.ex. gymnasiet och föreningen samt mellan föreningen och de aktuella tränarna (Mats Ceaser och Richard Meijer). Diskussioner om det går att lägga upp handbollsprofilen på Laget.se för att kunna erhålla LOK-stöd samt se närvaro.

Fritidskortet lanseras på Försäkringskassan i september och vi kan som förening ansluta oss till detta. Föräldrar ges då möjlighet att delbetala fakturan med detta. En del frågor kvarstår om t.ex. familjemedlemskap men PA och AH påbörjar arbetet med detta då det endast är firmatecknare som har behörighet att ansluta föreningen.

Schysst match

Utbildning i detta planeras till den 15 oktober.

Riktlinjer VHF

Dokument har tagits fram av JL och kommer att publiceras på Laget.se. Riktlinjerna gäller t.ex. Lagkonton, Sponsring, Försäljning, Inköp och Resor.

Status Welux

Kodlås finns nu på plats för skåp och vagnar. 2 av skåpen går inte att stänga. Om detta och övriga kvarstående punkter (matta som luddar, låstbart förråd och matchklocka har JL mailat och Östlund ska återkomma.

**Ledare handbollsskolan**

Nuvarande ledare (Simon och Emma Fridh) har gjort ett fint jobb men då de nu inte har barn kvar i handbollsskolan väljer de att kliva av som ledare och det behövs nya. Handbollsskolan är otroligt viktig för klubbens framtida möjlighet att växa och arbete med att hitta nya ledare påbörjas av styrelsen.

Utdrag ur polisregistret

JL och LKJ kommer be samtliga ledare att skicka in utdrag ur polisregistret.

Workshop och möte med Oscar 1/4 och 1/7.

PA har påbörjat en projektplan som vi tittar på gemensamt. Innehåller bl.a. arbete med föräldraengagemang och tidig information, Ledarskapsutbildning och kunskapsbank för att underlätta tränarnas arbete, Värdegrundsarbete arbete kring föreningsstruktur, kommunikation m.m. PA har påbörjat en projektplan och den kommer skickas ut digitalt för påtitt av övriga styrelsen.

JL, AD och TB kommer att ses den 28/8 för att ta fram ett första utkast till ett årshjul.

Lagfoton

Ramar är inköpta av LK och fotona är uppsatta i klubblokalen.

Klubblokalen

Städdag bokas in 23/8 kl. 09.00. De som kan i styrelsen deltagar.

Undersektioner

Kioskgruppen är väl förberedda och har gjort inköp och fyllt på i kioskerna i de olika hallarna.

Sekreteriatsgruppen anordnar en utbildning i Profixio den 6/9, 2-4 föräldrar per lag bör delta.

Domargruppen tar fram ett domarschema och planerar även för en domarutbildning.

Nästa möte

Planeras till 9/9 kl. 17.00



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL

Sammanträdesdatum
2025-08-17

Sida
4(4)

Då intet mer fanns att behandla tackade ordförande för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande